



Date: May 1st 2024

التاريخ: 1 مايو 2024

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين

Subject: BHM Capital appointed as Liquidity Provider for Agility Global PLC's shares on the Abu Dhabi Securities Exchange

تعيين "بي اتش ام كابيتال" كموفر سيولة على أسهم "أجيليتي جلوبال بي أل سي" في سوق أبوظبي للأوراق المالية

Agility Global PLC is pleased to announce that BHM Capital has been appointed as liquidity provider for its shares which will be listed on the Abu Dhabi Securities Exchange on 2 May 2024 on.

تود شركة أجيليتي جلوبال بي أل سي أن تعلن أنه تم تعيين شركة بي اتش ام كابيتال كموفر للسيولة لأسهمها التي سيتم ادراجها في سوق أبوظبي للأوراق المالية في 2 مايو 2024.

About Agility Global

Agility Global is a multi-business operator and long-term investor in global and regional businesses. Its portfolio of valuable international assets includes the world's largest aviation services company (Menzies Aviation); a global fuel logistics business (Tristar); a leading logistics parks developer and operator across the Middle East, Africa and South Asia (Agility Logistics Parks); and other businesses in digital logistics, e-commerce logistics, remote-site services, and public-sector logistics. It holds minority stakes in DSV, the world's third-largest freight forwarder; Reem Mall, a mega-mall in Abu Dhabi; commercial real estate and supply chain companies in the GCC, and emerging technology companies in e-commerce enablement, energy transition, digital supply chain, and more. Agility Global has a global footprint across six continents and 70+ countries, with a workforce of 50,000 employees. It is publicly listed on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX).

نبذة حول أجيليتي جلوبال

أجيليتي جلوبال هي مشغل ومستثمر طويل الأجل للعديد من الشركات العالمية والإقليمية. وتشمل محافظتها من الأصول الدولية القيمة أكبر شركة لخدمات الطيران في العالم (مينيز للطيران)؛ شركة لوجستية عالمية للوقود (ترايستار)؛ شركة رائدة في تطوير ومشغل المجمعات اللوجستية في منطقة الشرق الأوسط وأفريقيا وجنوب آسيا (أجيليتي للمجمعات اللوجستية)؛ وغيرها من الشركات في مجال الخدمات اللوجستية الرقمية، والتجارة الإلكترونية، وخدمات المواقع البعيدة، والخدمات اللوجستية للقطاع العام. وهي تمتلك حصص أقلية في شركة DSV، ثالث أكبر وكيل شحن في العالم؛ وريم مول، وهو مركز تجاري ضخم في أبو ظبي؛ وتضم محافظتها شركات في قطاع العقارات التجارية وخدمات سلاسل الإمداد في دول مجلس التعاون الخليجي إلى جانب شركات تكنولوجيا الناشئة تختص في تمكين التجارة الإلكترونية، ونقل الطاقة، وسلسلة الإمداد الرقمية، والمزيد. حضور أجيليتي جلوبال العالمي يتجاوز 70 دولة في القارات الست، مع قوة عاملة تبلغ 50,000 موظفاً. وهي مدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية (ADX).

Best Regards

وتفضلوا بقبول فائق التقدير،،

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa
Chairman

طارق عبد العزيز سلطان العيسى
رئيس مجلس الإدارة

AGILITY GLOBAL PLC

Incorporated under Abu Dhabi Global Market (ADGM), Registration Number 000009397,
Office 3511, 35th Floor, Al Marqam Tower, ADGM Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates